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PROTOKÓŁ NR X/2025 

Z X SESJI RADY MIEJSKIEJ W LIPNIE 

 

z dnia 6 lutego 2025 roku 

 

Na 15 osobowy skład Rady, w sesji uczestniczyło 14 radnych, co stanowi 93% ogółu Rady. 

 

 lista obecności – załącznik nr 10 

 

Sesja odbywała się w Urzędzie Miejskim w Lipnie, Plac Dekerta 8.  

Rozpoczęła się o godz. 13:30 – zakończyła o godz. 14:10 

Wypowiedzi uczestniczących w sesji na podstawie zapisu z systemu eSesja (napisy stworzone                      

do filmów z obrad sesji Rady Miejskiej w Lipnie) 

Protokół sporządził : Krzysztof  Derwiński 

 

Ad. pkt. 1 - a 

 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - przywitał wszystkich przybyłych na 

obrady X sesji Rady Miejskiej w Lipnie. Stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych, co 

stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

 

Ad. pkt. 1 – b 

 

Ustalenie porządku obrad 

 

Porządek obrad: 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 

b) ustalenie porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołu z IX sesji RM, 

d) sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta w okresie międzysesyjnym. 

2. Projekty uchwał: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2025 rok; 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Lipna na lata 2025– 

2028; 

c) w sprawie uchwalenia Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipnie; 

d) w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego; 

e) w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla placówek wychowania 

przedszkolnego, szkół i placówek oświatowych, dla których Gmina Miasta Lipna jest 

organem rejestrującym; 

f) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2025 rok; 
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g) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie odrębnej własności lokalu mieszkalnego nr 2 

usytuowanego w budynku przy ulicy 3 Maja 33 w Lipnie obręb 14; 

h) w sprawie nadania nazwy istniejącej drodze gminnej. 

3. Sprawy różne i komunikaty. 

4. Zakończenie obrad X sesji RM. 

 

Ad. pkt. 1 - c 

 

Przyjęcie protokołu z IX sesji RM 

 

Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu z IX sesji RM. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Wyniki głosowania imiennego przyjęcia protokołu z IX sesji RM 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (14): Bonowicz Małgorzata, Domeradzka Anna, Janiszewski Zbigniew, Kacprowicz 

Małgorzata, Komorowski Kamil, Koszczka Grzegorz, Krzemieniecki Edward, Lewandowski 

Sebastian, Maciejewski Wojciech, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Rykowski Marcin, 

Tyfczyńska Wiesława, Żochowski Łukasz  

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Spisz Małgorzata 

 

Rada 14 głosami ZA przyjęła protokół z IX sesji RM. 

 

Ad. pkt. 1 – d 

 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta w okresie międzysesyjnym 

 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta w okresie międzysesyjnym przedstawił 

Zastępca Burmistrza Robert Kapuściński zgodnie z załącznikiem nr 1. 

 

Ad. pkt. 2-a 

 

zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2025 rok 

 

Mariola Michalska - Skarbnik Miasta – przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w 

sprawie zmiany w budżecie miasta Lipna w 2024 zgodnie z załącznikiem nr 2. 

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Gospodarki Finansowej.  

 

Głosowano w sprawie zmiany uchwały w sprawie budżetu miasta na 2025 rok. 
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Wyniki głosowania imiennego w sprawie zmiany uchwały w sprawie budżetu miasta na 2025 

rok.  

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (14): Bonowicz Małgorzata, Domeradzka Anna, Janiszewski Zbigniew, Kacprowicz 

Małgorzata, Komorowski Kamil, Koszczka Grzegorz, Krzemieniecki Edward, Lewandowski 

Sebastian, Maciejewski Wojciech, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Rykowski Marcin, 

Tyfczyńska Wiesława, Żochowski Łukasz  

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Spisz Małgorzata 

 

Rada 14 głosami ZA podjęła 

           - UCHWAŁĘ NR X/53/2025 

jak w załączniku nr 2 

 

Ad. pkt. 2-b 

 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Lipna na lata 2025– 

2028 

 

Skarbnik Miasta - Mariola Michalska – przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Lipna na lata 2025– 2028 

zgodnie z załącznikiem nr 3. 

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Gospodarki Finansowej.  

 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miasta Lipna na lata 2025– 2028. 

Wyniki głosowania imiennego w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miasta Lipna na lata 2025– 2028. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (14): Bonowicz Małgorzata, Domeradzka Anna, Janiszewski Zbigniew, Kacprowicz 

Małgorzata, Komorowski Kamil, Koszczka Grzegorz, Krzemieniecki Edward, Lewandowski 

Sebastian, Maciejewski Wojciech, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Rykowski Marcin, 

Tyfczyńska Wiesława, Żochowski Łukasz  

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (0):  
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NIEOBECNI (1): Spisz Małgorzata 

 

Rada 14 głosami ZA podjęła 

           - UCHWAŁĘ NR X/54/2025 

jak w załączniku nr 3 

 

Ad. pkt. 2-c 

 

w sprawie uchwalenia Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipnie 

 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipnie – Karolina Knach -  przedstawiła 

uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Lipnie zgodnie z załącznikiem nr 4. 

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Zdrowia i Spraw Socjalnych. 

 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Lipnie. 

Wyniki głosowania imiennego w sprawie uchwalenia Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Lipnie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (14): Bonowicz Małgorzata, Domeradzka Anna, Janiszewski Zbigniew, Kacprowicz 

Małgorzata, Komorowski Kamil, Koszczka Grzegorz, Krzemieniecki Edward, Lewandowski 

Sebastian, Maciejewski Wojciech, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Rykowski Marcin, 

Tyfczyńska Wiesława, Żochowski Łukasz  

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Spisz Małgorzata 

 

Rada 14 głosami ZA podjęła 

           - UCHWAŁĘ NR X/55/2025 

jak w załączniku nr 4 

 

Ad. pkt. 2-d 

 

w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego 

 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipnie – Karolina Knach -  przedstawiła 

uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego zgodnie 

z załącznikiem nr 4. 



5 

 

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - Rozumiem, że to jest kontynuacja tego, co 

do tej pory? 

 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipnie – Karolina Knach - Jak najbardziej, 

co dwa lata. Wcześniej było, co roku. A teraz, co dwa lata. 

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Zdrowia i Spraw Socjalnych. 

 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego. 

Wyniki głosowania imiennego w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (14): Bonowicz Małgorzata, Domeradzka Anna, Janiszewski Zbigniew, Kacprowicz 

Małgorzata, Komorowski Kamil, Koszczka Grzegorz, Krzemieniecki Edward, Lewandowski 

Sebastian, Maciejewski Wojciech, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Rykowski Marcin, 

Tyfczyńska Wiesława, Żochowski Łukasz  

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Spisz Małgorzata 

 

Rada 14 głosami ZA podjęła 

           - UCHWAŁĘ NR X/56/2025 

jak w załączniku nr 5 

 

Ad. pkt. 2-e 

 

w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla placówek wychowania 

przedszkolnego, szkół i placówek oświatowych, dla których Gmina Miasta Lipna jest 

organem rejestrującym 

 

Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Miasta Lipna – Wioletta Gębarska -  przedstawiła 

uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

placówek wychowania przedszkolnego, szkół i placówek oświatowych, dla których Gmina 

Miasta Lipna jest organem rejestrującym zgodnie z załącznikiem nr 6. 

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Oświaty. 
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Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania 

dotacji dla placówek wychowania przedszkolnego, szkół i placówek oświatowych, dla których 

Gmina Miasta Lipna jest organem rejestrującym. 

Wyniki głosowania imiennego w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

placówek wychowania przedszkolnego, szkół i placówek oświatowych, dla których Gmina 

Miasta Lipna jest organem rejestrującym. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (14): Bonowicz Małgorzata, Domeradzka Anna, Janiszewski Zbigniew, Kacprowicz 

Małgorzata, Komorowski Kamil, Koszczka Grzegorz, Krzemieniecki Edward, Lewandowski 

Sebastian, Maciejewski Wojciech, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Rykowski Marcin, 

Tyfczyńska Wiesława, Żochowski Łukasz  

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Spisz Małgorzata 

 

Rada 14 głosami ZA podjęła 

           - UCHWAŁĘ NR X/57/2025 

jak w załączniku nr 6 

 

Ad. pkt. 2-f 

 

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2025 rok 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Małgorzata Bonowicz -  przedstawiła uzasadnienie do 

projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2025 rok 

zgodnie z załącznikiem nr 7. 

 

Radny Zbigniew Janiszewski - My omawiali ten projekt i było pięć punktów. Dlaczego dzisiaj 

są cztery? I dlaczego tego jednego punktu nie ma? Czym to jest spowodowane, jeżeli mogę 

wiedzieć? 

 

Radna Małgorzata Bonowicz - Korekta została wprowadzona, ponieważ jednej jednostki, która 

jest zamieszczona na liście jednostek samorządowych i nadzorowanych niestety nie możemy 

jako Komisja Rewizyjna kontrolować. 

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Rewizyjnej. 

 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej na 2025 rok. 
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Wyniki głosowania imiennego w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 

2025 rok. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (14): Bonowicz Małgorzata, Domeradzka Anna, Janiszewski Zbigniew, Kacprowicz 

Małgorzata, Komorowski Kamil, Koszczka Grzegorz, Krzemieniecki Edward, Lewandowski 

Sebastian, Maciejewski Wojciech, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Rykowski Marcin, 

Tyfczyńska Wiesława, Żochowski Łukasz  

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Spisz Małgorzata 

 

Rada 14 głosami ZA podjęła 

           - UCHWAŁĘ NR X/58/2025 

jak w załączniku nr 7 

    Ad. pkt. 2-g 

 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie odrębnej własności lokalu mieszkalnego nr 2 

usytuowanego w budynku przy ulicy 3 Maja 33 w Lipnie obręb 14 

 

Zastępca Burmistrza – Robert Kapuściński -  przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na nabycie odrębnej własności lokalu mieszkalnego nr 2 

usytuowanego w budynku przy ulicy 3 Maja 33 w Lipnie obręb 14 zgodnie z załącznikiem nr 

8. 

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunalnej. 

 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie odrębnej 

własności lokalu mieszkalnego nr 2 usytuowanego w budynku przy ulicy 3 Maja 33 w Lipnie 

obręb 14. 

Wyniki głosowania imiennego w sprawie wyrażenia zgody na nabycie odrębnej własności 

lokalu mieszkalnego nr 2 usytuowanego w budynku przy ulicy 3 Maja 33 w Lipnie obręb 14. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (14): Bonowicz Małgorzata, Domeradzka Anna, Janiszewski Zbigniew, Kacprowicz 

Małgorzata, Komorowski Kamil, Koszczka Grzegorz, Krzemieniecki Edward, Lewandowski 

Sebastian, Maciejewski Wojciech, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Rykowski Marcin, 

Tyfczyńska Wiesława, Żochowski Łukasz  

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  
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BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Spisz Małgorzata 

 

Rada 14 głosami ZA podjęła 

           - UCHWAŁĘ NR X/59/2025 

jak w załączniku nr 8 

 

Ad. pkt. 2-h 

 

w sprawie nadania nazwy istniejącej drodze gminnej 

 

Zastępca Burmistrza – Robert Kapuściński -  przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały w 

sprawie nadania nazwy istniejącej drodze gminnej zgodnie z załącznikiem nr 9. 

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunalnej. 

 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy istniejącej drodze gminnej. 

Wyniki głosowania imiennego w sprawie nadania nazwy istniejącej drodze gminnej. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (14): Bonowicz Małgorzata, Domeradzka Anna, Janiszewski Zbigniew, Kacprowicz 

Małgorzata, Komorowski Kamil, Koszczka Grzegorz, Krzemieniecki Edward, Lewandowski 

Sebastian, Maciejewski Wojciech, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Rykowski Marcin, 

Tyfczyńska Wiesława, Żochowski Łukasz  

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Spisz Małgorzata 

 

Rada 14 głosami ZA podjęła 

           - UCHWAŁĘ NR X/60/2025 

jak w załączniku nr 9 

 

Ad. pkt. 3 

 

Sprawy różne i komunikaty 

 

Radny Grzegorz Koszczka - Panie Przewodniczący, Koleżanki i Koledzy. Chciałem zwrócić 

uwagę na pewien problem. Znaczy już w poprzedniej kadencji zwracałem się z tym, żeby 

uporządkować ten miszmasz parkingowy na Placu Dekerta. Oznaczenia pionowe na pewnym 

odcinku są. Brakuje w mojej ocenie oznaczeń poziomych. I w wyniku czego ludzie stają sobie, 

jak chcą. Przez to nie jest wykorzystany ten parking. Bo to jest generalnie miejsce udostępniane 
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do parkowania w obrębie całego Placu Dekerta. Ciężko zaparkować. Część ludzi parkuje przez 

cały czas, bo tu mieszka, mają takie prawo. A chciałem zwrócić uwagę na jeden problem. 

Chodzi o miejsce dla osoby niepełnosprawnej. Jest tylko jedno. Myślałem, że to jest większa ta 

koperta na dwa samochody. I dzisiaj dowiedziałem się, że ta koperta jest tylko na jeden 

samochód. Uważam, że przed urzędem powinny być, co najmniej dwa miejsca dla osób z 

niepełnosprawnością. Z tego względu, że zdarza się, że tak mi się zdaje, że od pewnego czasu 

ten samochód staje prawie cały czas tam. Ma prawo ku temu, nie ma ograniczeń czasowych. 

Więc powinno być drugie miejsce. Takie rotacyjne, że mógłby każdy skorzystać, kto się taką 

niepełnosprawnością charakteryzuje, posiada stosowne dokumenty. Jak również, nie wiem, czy 

Koleżanki i Koledzy zauważyliście. Że już przy wielu sklepach pojawiają się również 

oznakowania dla kobiety z dzieckiem. Ja nie wiem, czy również to się nie powinno pojawić 

przed naszym urzędem. Żeby umożliwić tutaj dotarcie matki z dzieckiem małym na załatwienie 

spraw formalnych. Także dla osób niepełnosprawnych. Wyznaczenie drugiego miejsca. 

Uważam, że to jest konieczność. I dla oznakowania matki z małym dzieckiem. 

 

Zastępca Burmistrza – Robert Kapuściński -  Tak, obecnie jesteśmy na etapie zmiany całkowitej 

organizacji Placu Dekerta. Bo tak, jak tutaj wcześniej mówiliśmy. Przy zadaniach 

inwestycyjnych na rok 2025 myślimy tutaj o strefie płatnego parkowania. I muszą być 

wykonywane nowe projekty organizacji ruchu. I tutaj myślę, że ten temat również zajmiemy 

się wtedy na tej Komisji Bezpieczeństwa. Która będzie gdzieś tam za dwa tygodnie. Czy no 

zasadność, czy będzie drugie miejsce dla niepełnosprawnych, czy dla  matki. Czy również 

parkowanie pod skosem, czy pionowe. Ale to wszystko i tak wyjdzie nam pierwsze to, co zrobi 

projektant, jeżeli chodzi o organizację ruchu. Czy będzie można, tak żeby było swobodne 

parkowanie. A drugie właśnie jeszcze z tymi rzeczami, co jest związane tutaj z, jak Pan Radny 

powiedział, czy jeszcze dodatkowe miejsce dla niepełnosprawnych, czy jeszcze dodatkowe 

miejsce dla kobiety z dzieckiem. Jesteśmy w trakcie realizacji tego. Także tutaj zostało 

praktycznie zlecone projekty organizacyjne wstępne na teren Placu Dekerta. Będziemy dalej na 

pewno o tym rozmawiali. Będziemy konsultowali tutaj z Państwem Radnymi. 

 

Radny Wojciech Maciejewski - Jeszcze może kontynuując to pytanie. Chciałem zapytać jeszcze 

Pana Burmistrza. Bo może byłoby zasadne rzeczywiście taki wyjazd tej Komisji 

Bezpieczeństwa, żeby się przejechać po mieście. I zobaczyć rzeczywiście, jak to wszystko 

wygląda. Bo zawsze tam prosimy o jakąś dziurę, żeby zasypać, jakieś problemy z nawierzchnią 

chodników, czy ulic. Ale, jak komisja się przejedzie, to chociaż coś zobaczy, tak? Także o to 

bym poprosił Pana Burmistrza, żeby się jakiś samochód znalazł.  

 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa – Radny Edward Krzemieniecki -  Taki wyjazd i 

spotkanie komisji w terenie już jest zaplanowane. Czekamy dokładnie, kiedy będzie samochód. 

No, bo do 14 teraz składamy do Biura Rady komunikaty, wnioski, co się przyjrzeć. A później 

będzie, jak będzie tylko samochód, to jedziemy w teren. 

 

Radny Sebastian Lewandowski - Ja bym chciał zwrócić uwagę. Bo od Nowego Roku, już tutaj 

Radny Napiórski o tym wspominał. Od Nowego Roku weszły przepisy odnośnie wywozu 

nieczystości. I odzież nie może być wrzucana do pojemników na zmieszane. Są głosy 
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niezadowolenia i prośby, żeby to uregulować w jakiś sposób. Bo tutaj dostaliśmy informację, 

że powinniśmy to wywozić na PSZOK. Niestety, niektórzy mieszkańcy nie mają takiej 

możliwości. Najbardziej starsi ludzie, gdzie mają mało tego. Ale to jest jednak daleko na 

PSZOK. Czy byłaby możliwość, żeby udostępnić jakieś pojemniki na mieście? Czy odbiór, co 

jakiś czas w worków przez spółkę? No jeżeli to się wiąże z kosztami, to powinniśmy jakiś aneks 

do umowy podjąć. No, bo to jest problem dla starszych mieszkańców przede wszystkim.  

 

Zastępca Burmistrza – Robert Kapuściński - Jeżeli chodzi o dodatkowy wywóz odpadów 

tekstylnych jest to po wstępnych rozmowach z przedsiębiorstwem. Bo wczoraj było to 

wrzucone na komisjach. Także bardzo możliwe, że wprowadzimy to tak, że będzie dwa czy 

trzy razy w roku. Tutaj jeszcze ustalimy ile razy. Że będą tak jak z wielkogabarytami, czy z 

oponami. Będzie można wtedy oddać przy swojej posesji. Bo tutaj też jesteśmy przed zmianą 

regulaminu. Będziemy zmieniać regulamin jeżeli chodzi o czystość i porządku. Także pewnie 

w następnym miesiącu, jak nam się wszystko uda zmienimy to w regulaminie. I wtedy z 

automatu by weszło, że takie zbiórki będą się odbywały. Wtedy będzie informacja na stronie 

internetowej urzędu miasta, że w tych dniach będzie dodatkowy odbiór odpadów tekstylnych. 

To jest problemem na pewno, bo ustawodawca dał taką jakby ustawę na szybko. Niektóre są 

po przetargach. Nie mogły tego ująć już w przetargu, dodatkowy element, który ma być 

wywożony. Jeżeli chodzi o te pojemniki. Tak, jak Pan Radny zasugerował te pojemniki 

gabarytowe, które są do tych do tekstyliów. No akurat tutaj w mieście mamy przykre jakieś 

doświadczenie z tym wszystkim. Bo przeważnie jest tak, że albo te firmy to przeważnie było 

PCK, bądź Caritas, jeżeli chodzi o to, które zbierały. Nie odbierały tego na czas. I zawsze był 

duży bałagan. Do tego te kosze notorycznie były przewracane przez mieszkańców. Także 

bardzo rzadko one stały normalnie. I jeżeli ktoś jeżeli na przykład my, jeżeli chodzi o miasto, 

zabraniamy stawiać w naszych terenach. Ewentualnie te firmy, które się tym zajmują stawiają 

na gruntach prywatnych. Z naszych terenów są usuwane z uwagi na to, że nie dotrzymują 

warunków umowy. Czyli odbioru tych materiałów. Ja też rozumiem, że to jest trudne, no nieraz 

jest tak, że bardzo szybko one się zapełniają. Jest tak, że są puste, a nagle ktoś przynosi dużo 

ubrań i się szybko zapełniają.  Mieszkańcy zawsze nas tu alarmują, że jest nie tak coś z tymi 

koszami. Bo pełno odpadów jest później przed nimi, a nie w nich. I tutaj raczej w ten kierunku 

byśmy nie szli. Jeżeli już, to jesteśmy po wstępnych rozmowach, że dwa, trzy, cztery. Jeszcze 

ustalimy dokładnie tutaj z Prezesem przedsiębiorstwa. Będzie odbierane wraz tam powiedzmy 

dodatkowo wraz z gabarytami, czy czymś innym. Dodatkowo w workach jakieś tam sobie 

oznaczymy żeby tekstylia wtedy odbierać. Wtedy nie będzie tej jakby potrzeby wożenia. Można 

oczywiście zawsze na PSZOK wywieźć. Ale to zawsze, jak tam jakieś tam drobne, tam jakby 

komuś tam te tekstylia, które są, to wiadomo odłożyć gdzieś na bok, wtedy za 2-3 miesiące 

wtedy ktoś podjedzie i to odbierze. Także będą wszyscy poinformowani. Na pewno będziemy 

zmieniali mówię regulamin utrzymania czystości i porządku w najbliższych dniach miesiącach. 

Także to też się pojawi. Bo to wiadomo musi być wszystko zapisane i zaakceptowane przez 

Państwa Radnych.  

 

Radna Wiesława Tyfczyńska -  Ja chciałam się zapytać, czy byłaby szansa zrobienia zatoczki 

na os. Armii Krajowej? Naprzeciwko Różyckiego. Zatoczki naprzeciwko weterynarii. 
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Ponieważ jest tam problem z samochodami. A tam jest taki pas zieleni. I można by było coś 

pomyśleć i się przychylić do tego. 

 

Zastępca Burmistrza – Robert Kapuściński - Tutaj tak, jak Pan Radny Edward mówił. Trzeba 

to złożyć na tą Komisję Bezpieczeństwa, bo to jest równie związane z tym. Bo ja rozumiem, że 

tych różnych rzeczy będzie bardzo dużo. Od zwykłego znaku, po spowalniacz, po właśnie 

zatoczkę, po jakieś naprawienie drogi. Jakiś budżet mamy tylko i wyłącznie. Wiadomo, że to 

będzie wszystko trzeba obliczyć. Ale to zawsze będzie tak, że jeżeli coś nie uda się w tym roku, 

w ramach zaplanowanych środków, których mamy w budżecie, się uda w następnym roku. 

Wiadomo, że Państwo też, jak tutaj żyjecie z mieszkańcami, widzicie to lepiej niż nieraz my z 

urzędu., Także będzie łatwiej nieraz podejmować decyzję. To są drobne rzeczy, ale jakby 

istotne dla wszystkich. 

 

Radna Małgorzata Bonowicz - Szanowni Państwo, zostałam przez mieszkańców poproszona 

tylko o potwierdzenie, żeby jednoznacznie to wybrzmiało. Czy dobrze to interpretuję. 

Wszystkie miejsca parkingowe, jak i parkingi. Również nowy, który został stworzony na 

Osiedlu Armii Krajowej. Są miejscami ogólnodostępnymi. I wszyscy mogą na nich jednakowoż 

parkować. Poproszę o potwierdzenie, odpowiedź. 

 

Zastępca Burmistrza – Robert Kapuściński - Jeżeli chodzi o Osiedle Armii Krajowej. No nie 

wszystkie, bo za Lewiatanem jest na pewno parking spółdzielni mieszkaniowej, do którego 

jakby tutaj my nie możemy. Są, w niektórych miejscach prywatne. Te, które nie są oznakowane, 

że nie można, oczywiście są parkingami miejskimi. Są oznakowane i wiadomo, że każdy może 

parkować. Nie ma czegoś takiego, jak jest wyłączność do parkowania. Jedynym wyjątkiem jest 

wtedy, kiedy ktoś sobie wykupi takie miejsce. Wtedy, kiedy my wyrazimy zgodę. Ale to jest 

na bardzo małych miejscach. Bo wiemy, że jak jest. Tutaj 11 Listopada, o ile się nie mylę, coś 

jest tylko. Nie wydajemy takich zgód z uwagi, że jest trudność z parkowaniem. I tutaj 

dodatkowo, jak ktoś sobie jakby wykupi to wiadomo komuś tam zabiera jakieś to miejsce. 

Także tutaj jeżeli chodzi o to, te jeżeli nie są oznakowane, że nie ma jakiegoś tam zakazu dla 

kogoś są oczywiście jakby parkingami miejskimi. I tam może oczywiście, każdy zaparkować. 

Nie ma problemu tutaj jeżeli chodzi o to. 

 

Radna Małgorzata Bonowicz - Dziękuję bardzo. Właśnie o to chodziło. O przynależność 

indywidualną, czy do bloków, tak. Do konkretnego bloku. 

 

Zastępca Burmistrza – Robert Kapuściński - Nie, to już na pewno nie. Bo tutaj wielokrotnie 

mówiłem, że wspólnoty, czy ten mogli wykupywać grunty przed. Oczywiście nikt nie chciał 

tego. I dlatego mówię, że tutaj nie ma przynależności. Bo to się wtedy wiąże z wykupieniem i 

dbaniem o ten plac. Jeżeli ktoś nie chce, no to wiadomo, my udostępniamy to wszystkim. 

 

Radny Marcin Rykowski - Ja mam pytanie odnośnie placu zabaw na ulicy Komunalnej. Tam 

są już pourywane sztachety, ogrodzenie jest całe praktycznie uszkodzone. Także bardzo bym 

prosił może o pomyślenie o tym. Zanim coś się stanie. 
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Zastępca Burmistrza – Robert Kapuściński - Zawsze z nastaniem wiosny, czyli koniec 

pierwszego kwartału, początek drugiego kwartału, przeglądamy wszystkie place zabaw i one 

są naprawiane. Jeżeli chodzi o plac zabaw na ulicy Komunalnej, mamy takie zadanie wpisane 

tam, utworzenie terenów rekreacyjnych. On jest również brany pod uwagę. To jest związane z 

dofinansowaniem z Lokalnej Grupy Działania. I myślę, że coś tam nowego powinno powstać. 

Czy to w tym roku, czy w przyszłym, w zależności od środków, które pozyskamy. Na dzień 

dzisiejszy na pewno zostanie naprawiony. Tak, żeby był w miarę bezpieczny. A, czy tam 

dodatkowo będzie, to mówię, będzie w zależności od dofinansowania ze środków 

zewnętrznych. Ale myślimy również o tym, nie zapominamy o tym placu.  

 

Radny Marcin Rykowski - Bo tam jeszcze chciałbym dodać, że bardzo dużo przychodzi rodzin 

z dziećmi z bloków z ulicy Ptasiej. Bo jest bardzo blisko. 

 

Zastępca Burmistrza – Robert Kapuściński - Wiemy. I, dlatego mówię. No tutaj myślimy, że 

tam mamy akurat dość dużo miejsca. Bo ten teren jest dość duży. Myślimy o rozbudowaniu, o 

zmianie. Pojawiają się środki na to. Także myślę, że powinno się udać. Nie obiecujemy, że to 

w tym roku, może w przyszłym. No bynajmniej na pewno coś w tym temacie będzie się działo. 

 

Radna Małgorzata Kacprowicz - Taka sama sytuacja jest na placu zabaw na ulicy 

Wyszyńskiego. Też są zniszczone sprzęty do zabawy. Ten sam problem przy koszarach. Też 

zgłaszali mieszkańcy, żeby poruszyć temat. 

 

Zastępca Burmistrza – Robert Kapuściński - Dobrze, ja tam akurat tam to tak nie było żadnych 

takich wcześniej sygnałów, że tam było coś tam dewastowane. Bo praktycznie ta wspólnota, 

która tam jest przy ulicy Wyszyńskiego, oni jakby zazwyczaj sami dbali o to wszystko. Bo 

wiedzą, że tam tylko dla tego jednego bloku praktycznie było. I tam nie słyszałem. Oczywiście 

też przejrzymy to. Mówię, to przy przeglądach tych koniec mówię marca, początek kwietnia, 

jak zaczyna się ciepło. 

 

Radna Małgorzata Kacprowicz - Tak mało trochę Panie Burmistrzu tych sprzętów. 

 

Zastępca Burmistrza – Robert Kapuściński - Tylko, że tam jest inny problem. Bo, każde 

urządzenie ma bardzo duże jakby strefy, do których nie można drugiego urządzenia. I teraz jest 

tak, że tam już nie ma gdzie to postawić. Bo ja wiem, że ktoś powie, że to jest tam 10 metrów 

jedno od drugiego. Ale takie są strefy bezpieczeństwa. I my nie możemy inaczej po prostu tego 

urządzenia postawić, jak mówi producent i jak zaleca. 

 

Radna Małgorzata Kacprowicz - Może, niektóre już nawet urządzenia do tej zabawy, to może 

nie mają jakiegoś atestu? 

 

Zastępca Burmistrza – Robert Kapuściński - Nie, atesty to cały czas mają. Bo my nie kupimy 

urządzenia bez atestu, tylko. A jeżeli chodzi o zużytość i wtedy to, żebyśmy wymienili to 

urządzenie, to mówimy o dwóch. Dla bezpieczeństwa. Ale mówię, robimy przegląd, który 

jakby tam powie, czy dalej może być użytkowane, czy nie. Czy da radę naprawić. Tam 
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wiadomo, tam w początku jakiegoś coś tam było, jeżeli już. No to na pewno też sprawdzimy, 

jeżeli chodzi o plac zabaw na mówię. Koniec tego pierwszego kwartału będą sprawdzane 

wszystkie. Czy dane urządzenia się nadają, czy nie. Mamy też, mówię. To też jest problem z 

tym, że na tych placach zabaw jest duży wandalizm. Ja to nie mówię, że to dzieci robią. Tylko 

przeważnie osoby dorosłe. Bo, czy mamy ten plac zabaw na Piechogrze, który jest tam 

troszeczkę bardziej odsunięty. No tam to praktycznie co dwa tygodnie coś naprawiamy, nie. No 

nie ma możliwości. No tak jest, a nie inaczej. No staramy się to robić w miarę tak swoich 

środków. Dlatego no dzieją się takie rzeczy. Przy ulicy Komunalnej też to nie wiatr, nie warunki 

atmosferyczne nie zrobiły tego. Tylko no co? Ktoś idzie, rozwali. No wiadomo, my 

naprawiamy, staramy się. Jeżeli nie da się naprawić, to likwidujemy. Bo nie zawsze mamy 

środki, żeby daną rzecz kupić, wymienić. A tutaj bardziej bym apelował, żeby tego wandalizmu 

było mniej. Żeby, każdy wiedział, że to jest wszystkich dobro. A nie tylko jednej osoby. 

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - Bardzo dziękuję, Panie Burmistrzu. 

Komisja będzie jeździć po mieście, to i zerknie na place zabaw. Czy jeszcze ktoś z Państwa 

chciałby zabrać głos? 

 

 

Ad. pkt. 4 

 

Zamknięcie obrad 

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - stwierdził wyczerpanie porządku i dokonał 

zamknięcia sesji słowami : „Zamykam obrady X Sesji Rady Miejskiej w Lipnie”. 

 

Protokół sporządził: 


